
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

W  dniu 28 maja  2008 r.

SE-PO. 0063-2-5/08

Obecni : 

Grażyna Strączek -Przewodnicząca - obecna
Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
Marcin Musiał- obecny
Jolanta Moćko- obecna
Wiesław Konderak- obecny
Andrzej Świątek- obecny
Władysław Oczkowicz- nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Dorota Bąk- Sekretarz Miasta

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Realizacja budżetu miasta za I kwartał 2008 r.
2. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy bieżące

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Rozpoczniemy od om omówienia realizacji budżetu miasta za I kwartał 2008r.
- Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Proszę o pytania.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.



Dyskusja nt: Realizacja budżetu miasta za I kwartał 2008r.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta   
3. J. Moćko - Członek Komisji                          

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z państwa jest za przyjęciem materiału?

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Odczytuje odpowiedź na wniosek Komisji z poprzedniej Komisji. ( załącznik do protokołu)
- W dalszej Komisji proszę panią Skarbnik o omówienie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Dyskusja  nt;  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  2008  rok  wraz  z  
autopoprawką.

W dyskusji udział wzięli:

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
3. D. Bąk - Sekretarz Miasta
4. A. Świątek - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Czy są jakieś pytania do materiałów sesyjnych?

Radny A. Świątek wniósł uwagę, iż wszystkie materiały sesyjne powinny być omówione na Komisji  
Finansowej. Sposób obradowania komisji jest dziwny.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia zasadniczego tematu sesji tj. Funkcjonowania sportu w mieście. 
- Otwieram dyskusję.



Dyskusja nt: Sportu w mieście. 

W dyskusji udział wzięli:

1. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
2. D. Bąk - Sekretarz Miasta
3. A. Świątek - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za przyjęciem omawianego materiału?

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiał został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

PRZERWA

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka  w 
żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź. 

Dyskusja  nt:  projektu  uchwały  w  sprawie   ustalenia  opłat  za  pobyt  dziecka   w  żłobku 
prowadzonym przez gminę Czeladź

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. A. Jandała - Zastępca  Kierownika  Wydziału  Polityki  Społecznej  i 

Edukacji 
3. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
4. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
5. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
6. D. Bąk - Sekretarz Miasta

Radny A. Świątek zgłosił wniosek o następującej treści:

Komisja wnioskuje o pozostawienie opłaty za żłobek na dotychczasowym poziomie tj. 
50 zł za każde dziecko.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za przyjęciem omawianego materiału?

GŁOSOWANIE 
2 za



0 przeciw
4 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek  został przyjęty  przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie  ustalenia stawki żywieniowej i stałej 
opłaty w przedszkolach prowadzonych przez gminę Czeladź i zasad zwalniania z tych opłat.

Radny A. Świątek zaproponował pozostawić kwotę 50 zł.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Czy są pytania do pozostałych materiałów sesyjnych?

Ireneusz Gawroński                      -                             Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Proponuję wycofanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 10/35 k. m. 58 o 
pow. około 420 m. kw. przy ul. Matejki w Czeladzi w celu podzielenia działek.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 
Zakładu Inżynierii Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. D. Bąk - Sekretarz Miasta
3. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
4. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy  do  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  
wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta.

Dorota Bąk                        -                             Sekretarz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się



Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia 
dla Burmistrza Miasta został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję.

Radny A. Świątek zaproponował podwyższenie dodatku specjalnego dla Burmistrza Miasta z  
35% do 40% ( do kwoty maksymalnej)

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto jest za wnioskiem radnego Świątka?

GŁOSOWANIE 
6 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Radny A. Świątek zgłosił wniosek o następującej treści:

Komisja wnioskuje o pozostawienie opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu miesięcznie 
na dotychczasowym poziomie 50 zł.

GŁOSOWANIE ( w głosowaniu nie brała udziału J. Moćko)
1 za
0 przeciw
4 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia spraw bieżących. 

Ireneusz Gawroński                      -                             Zastępca Przewodniczącego Komisji  

- Omawia projekt uchwały w sprawie podwyższenia wysokości diet dla radnych.

Jolanta Moćko                -                             Członek Komisji  

- Proponuję wzrost kar za nieobecności radnych na sesji -200 zł, 100zł na komisji. 

Dyskusja

1. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
2. J. Moćko - Członek Komisji



3. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
4. A. Świątek - Członek Komisji
5. W. Konderak - Członek Komisji

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o przegłosowanie projektu uchwały wraz z propozycją złożoną przez radną Moćko. Kto 
jest za?

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca  stwierdziła,  że  projekt  uchwały  został  pozytywnie  zaopiniowany  przez 
Komisję.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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